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Protokoll för Kommunala Tillgänglighetsrådet 240515 
 
Närvarande: Gunhild Wallin C ,Hossein Azeri M, Daniel Ekblad   
Britten Uhlin, Ing-Marie Wessén, Eva-Li Skog, Ove Nilsson, Jihad Menhem, 
Eva Rydmark, Miriam Strömquist, , Anna Hedström, Georg Barsom, Pär Ljungvall, Ketty Winsryd 
och Tommy Aldergrim   
 
Ej närvarande: Ove Nilsson, Elisabet Bergsten, Josefin Sohlberg, Dennis Junge L, Anna Lindqvist, Hanna Swingborg 
Carina Eriksson, Margareta Bergström 

 
 
 

1. Ordförande hälsade alla välkomna till dagens möte. 
2. Upprop  
3. Val av justerare 

Beslut: att välja Ing-Marie Wessén till justerare. 
4. Anmälan av övriga frågor 

a) KTR investeringsmedel, ändring av förslag 
b) Funkissommar. 

5. Godkännande av dagordningen 
Beslut: att godkänna dagordningen. 

6. Som ny ersättare för Inge Andersson föreslås Jihad Menhem från DHR. 
Beslut: att godkänna Jihad Menhem som ordinarie ledamot i KTR och ska anmälas till Kommunstyrelsen. 

7. Föregående protokoll 
Beslut: att lägga föregående protokoll till handlingarna. 

8. Gäster  
Jessica Henriksson, Verksamhetschef på Myndighetsverksamheten, Maria Holmberg, gruppledare för 
myndighetsverksamheten Vård och omsorg, Catarina Dahlén Karlsson, gruppledare för 
myndighetsverksamheten funktionsstöd besökte rådet och informerade om riktlinjer för digitala inköp.  
Verksamheterna Vård och omsorg och funktionsstöd arbetar nära varandra kring olika riktlinjer. Det Vård 
och omsorg har arbetat fram är en revidering av biståndsriktlinjen för område Vård och omsorg. Denna 
version av Riktlinjen innehåller hela handläggningsprocessen. Tanken är att den ska vara övergripande och 
lättläst.  
Riktlinjen ska återspegla arbetssättet utifrån Individens behov i centrum, IBIC där utgångspunkten är 
individens egna resurser och behov utifrån olika livsområden. 
Insatser kommer separat i stycket kring hur behoven kan tillgodoses, vilket tydliggör att insatserna enbart 
är ett medel att tillgodose behov och därmed kan förändras och anpassa utifrån samhällsutveckling och 
individens situation. Förtydligat att skälig levnadsnivå ska vara densamma vid stöd i hemmet och på vård 
och omsorgsboende.  
Funktionsstöd håller på att revidera men man är inte klar ännu och förslaget ska upp till nämnd i sept för 
beslut i oktober. 
För mer information kan man läsa bilaga 1 
 



Helena Gullberg, säkerhetssamordnare i Örebro kommun och Anna Fogel, strategisk planerare 
Kommunledningsförvaltningen berättade om krisberedskap i Örebro kommun. Först presenterades hur 
det nationella krisberedskapsystemet fungerar och hur kommunens ansvar i kris ser ut. 
Säkerhetsavdelningen har pågående samarbete med Interreligiösa och interkulturella rådet (2008), 
Överenskommelse om samverkan i Örebro (2010), Samverkansrådet (2015), Röda Korset (2019). Från 2024 
har man fokus på funktionshinder och grupper med behov av stöd (2024) där man tänker att man ska 
utveckla samverkan, samträning, övning och utbildning.  
För mer information kan man läsa bilaga 2 
 

9. Föreningsmässa på Campus Risbergska. 
Arbetsgruppen har haft två möten och har även besökt Campus Risbergska för att se hur lokalerna ser ut. 
Nytt namn på detta evenemang är nu Funkisdagen-där alla får vara med och nytt datum är satt till den 24 
oktober. Det kommer bli en del av Mänskliga rättighetsdagarna i Örebro och då vara öppet för 
allmänheten. Dagen kommer att innehålla föreläsningar, olika prova-på aktiviteter och även möjlighet för 
funktionshinderföreningar att boka ett utställarbord. Separat inbjudan kommer för det. Vi kommer också 
att bjuda in verksamheter som arbetar med personer med funktionsnedsättning inom Örebro kommun att 
delta. 
För mer information se bilaga 3 

10. Förslag på ersättare till KTR-au 
Au föreslår Britten Uhlin till som ledamot i stället för Josefin Sohlberg 
Beslut: att godkänna au:s förslag på ledamot till au. 

11. Ritningsgranskningsgruppen 
Tommy Aldergrim informerade om att Lokalförsörjningsavdelningen kommer att bjuda gruppen till ett 
möte innan sommaren. 

12. Från Referensgruppsmöte 
a) Tillgänglighet i våra vallokaler 

Valnämndens ordförande besökte KTR:s referensgruppsmöte för att informera om tillgängliga 
vallokaler och vill gärna ha ett uppföljningsmöte efter EU-valet. 

b) ”Trottoarpratare” på våra gator  
Det finns fortfarande okunskap kring regler för trottoarpratare.  Kommunen ger tillstånd och 
polisen utövar tillsyn. Dessa verksamheter planerar att ha ett möte i maj för att se över detta. 

13. Övriga frågor 
a) KTR:s investeringsmedel  

Åtgärden att installera en handikapptoalett i Ånnaboda går ej att genomföra och nu tittar man på 
ett annat förslag på investering. 

b) Funkissommar 
Georg Barsom meddelade att programmet för Funkissommar är klart och att pappersversionen av 
programmet blir klart i juni. 
Du hittar en länk till programmet för utskrift här . Länk till webbsida hittar du här 

 
 
 
 
 
Vid anteckningarna 
Tommy Aldergrim 
 
 
 
Gunhild Wallin 
Ordförande 
 

https://www.orebro.se/download/18.4d814f1318f379d6af426ab/1715600110815/Funkissommar%20programblad%202024.pdf
https://www.orebro.se/kultur--fritid/fritid--aktiviteter/funkissommar.html


Ing-Marie Wessén  
Justerare 


